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Trafikudvalget har i brev af 27. maj 2005 stillet mig følgende spørgsmål 1 
ad B57, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 1:

”Med henvisning til regeringens skattestop, ville ministeren da være mere 
positivt indstillet over for et trafikbetalingssystem, hvis der samtidig skete 
en omlægning af andre afgifter for bilisterne?”

Svar:

Et forslag om at give kommunerne adgang til at indføre trafikbetalingssy-
stemer eller rettere kørselsafgifter kan efter min opfattelse ikke på en rime-
lig måde sammenknyttes med en omlægning af andre afgifter for bilisterne. 
Det er jo ganske uklart, hvor mange kommuner, der i givet fald vil benytte
sig af disse afgifter, hvorledes de konstrueres, deres størrelse og hvem, der 
skal betale.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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